
PROTOKOŁ NR LXXVI/2024
z sesji Rady Miejskiej w Jędrzejowie

która odbyla się w dniu 26 stycznia 2024 roku.

Ad.1
0 godzinie  1 OQQ Przewodniczący Rady Miejskiej w Jędrzejowie Robert Kmk otworzył

obrady   LXxvl   sesji   Rady   Miejskiej   w   Jędrzejowie.   Przewodniczący   Rady   powitał
zaproszonych  gości,  radnych,  burmistrzą  sekretarz  gminy,  naczelników Urzędu Miejskiego
w Jędrzejowie, kierowników jednostek organizacyjnych gminy oraz sołtysów.

Ad.2
Przewodniczący R. Kmk stwierdził, że w posiedzeniu bierze udział 18 radnych i orzekł, że jest
to quorum prawomocne do podejmowania uchwał.

Przewodniczący R.  Kruk zgłosił kandydaturę radnego Ł.  Stanka na sekretarza obrad LXXVI
sesji Rady Miej skiej w Jędrzejowie. Imych kandydatu nie zgłoszono. Radny Ł. Stanek wyraził
zgodę na kandydowanie.
Przewodniczący    R.    Kruk    poddał   pod    głosowanie    kandydatuę    radnego    Ł.    Stanka
na sekretarza obrad LXxvl sesji Rady Miejskiej w Jędrzejowie:

W glosowaniu wzięlo udzial 18 radnych.

Za                                     -            18 g]osów
Przeciw                          -             O g[osów
Wstrzymalo się          -             O glosów

Rada Miejska w Jędrzejowie wybrała radnego Ł. Stanka na sekretarza obrad LXxvl sesji Rady
Miejskiej w Jędrzejowie.

Ad.3
Porządek obrad:

1.    Otwarcie sesji.

2.    Stwierdzenie quorum, powołanie sekretarza obrad.
3.    Przyjęcie porządku obrad.
4.    Przyjęcie protokołu z LXXIV sesji Rady Miejskiej  w Jędrzejowie z dnia 30 listopada

2023  roku  oraz  z  LXXV  nadzwyczajnej  sesji  Rady  Miejskiej  w Jędrzejowie  z  dnia
28 grudnia 2023r.

5.    Sprawozdanie z działalności Bumistrza między sesjami+
6.    Infomacja  o  realizacji  uchwał  podjętych  na  sesjach  Rady  Miejskiej  w  Jędrzejowie

w dniach 30 listopada 2023 roku oraz 28 grudnia 2023r.
7.   Uchwała w sprawie uchwalenia budżetu miasta i gminy na 2024 rok.
8.    Uchwała  w  sprawie  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Miasta  i  Gminy  Jędrzejów

na lata 2024-2035.
9.   Uchwała   w   sprawie   zmiany   uchwały   dotyczącej   zarządzenia   poboru   podatków

w drodze inkasa, określenia inkasentów oraz wysokości wynagrodzenia za inkaso.



10. Uchwała w sprawie zmiany  uchwały  dotyczącej  poboru w drodze  inkasa,  określenia
inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso opłaty za gospodarowanie odpadami
komunalnymi.

11. Uchwała w sprawie:  uchwalenia Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania
Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2024.

12. Uchwała w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej podjęcia uchwały krajobrazowej.
13. Uchwała  w  sprawie:  określenia programu  opieki  nad  zwierzętami  bezdomnymi  oraz

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie miasta i gminy Jędrzejów w 2024 roku.
14. Uchwała w sprawie uchwalenia  Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej Miasta i Gminy

w Jędrzejowie.
15. Uchwała w sprawie przystąpienia  Gminy  Jędrzejów do realizacji  Programu  „Opieka

wytchnieniowa" dla Jednostek Samorządu Terytorialnego -edycja 2024.
16. Uchwała w sprawie przystąpienia Gminy Jędrzejów do realizacji Programu „Asystent

osobisty   osoby   z   niepełnosprawnością"   dla   Jednostek   Samorządu   Terytorialnego
-edycja 2024.

17. Uchwała w sprawie przyjęcia „Programu działań na rzecz seriorów w gminie Jędrzejów
na lata 2024 - 2027".

18. Uchwała w  sprawie  ustalenia  szczegółowych  zasad ponoszenia  odpłatności  za pobyt
w mieszkaniach treningowych lub wspomaganych.

19. Uchwała w sprawie zmiany uchwały dotyczącej powierzenia spółce SIM SMS spółka
z  ograniczoną  odpowiedzialnością  z  siedzibą  w  Jędrzejowie  obowiązkowych  zadań
własnych Gminy w realizacji  świadczenia usługi w ogólnym interesie gospodarczym,
celem   budowy   mieszkań   w   ramach   sektora   budownictwa   społecznego   i   ich

później szego wnaj mu.
20. Uchwała w sprawie wyrażeria zgody na zawarcie kolejnych umów najmu.
21. Uchwała   w   sprawie   wyrażenia   zgody   na   obciązenie   nieruchomości   komunalnej

ograniczonym prawem rzeczowym.
22. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości komunalnej.
23. Infomacja z realizacji „Programu usuwania wyrobów zawierających azbest dla Gminy

Jędrzejów na lata 2014-2032" za 2023 r.
24. Infomacja o zawarciu umowy najmu na podstawie  §28  Uchwały Nr XXXIV/300/21

Rady Miejskiej w Jędrzejowie z dnia 1 s marca 2021r. w sprawie zasad wynajmowania
lokali wchodzących w skład mieszkariowego zasobu Gminy Jędrzejów w roku 2023 .

25. Spraw różne.
26. Zamknięcie obrad.

Przewodniczący   R   Kruk   poinformowal   zebranych,   ze   do   Biura   Rady   Miejskiej
w   ustawowym   terminie,   wpłynęb7   dwa   projekty   uchwal,   które   zostabr   omówione
na poszczególnych komisjach stabch.

Przewodniczący R. Kruk z]ożyl wniosek o wprowadzenie do poiządku obrad w pkt 23

SJ°oT:;Ł:Ł;;barś#t:łjre#sumeugco|WaU   W   Sprawie   udzie[enia   pomocy   f]nansowej   dia



Przewodniczący R. Kruk zlożyl wniosek o wprowadzenie do porządku obrad w pkt 24
porządku obrad projektu uchwabr w sprawie udzie]enia pomocy finansowej dla Powiatu
Jędrzejowskiego.

yr.::oks=w::iuw:;dww:;orsai::iFp::::;wf|enawnE::we.?ę;]eani#joewp.?EZ#:uŚ#,a.d|cĘj:Łfe::
wzięlo udzial 18 radnych.

Rada Miej ska w Jędrzejowie przyjęła w/w wniosek Przewodniczącego R. Kruka następującą
ilością głosów:

Za                                    -              18 glosów
Przeciw                                           O glosów
Wstrzyma]o się           -                O glosów

W glosowaniu  nad wnioskiem w  sprawie wprowadzenia do  porządku  obrad  w pkt 24
projektu  uchwabr  w  spi.awie  pomocy  finansowej  dla  Powiatu  Jędrzejowskiego  wzięlo
udzial 18 radnych.

Rada Miejska w Jędrzejowie przyjęła w/w wniosek Przewodniczącego R. Knika następującą
ilością głosów:

Za
Przeciw
Wstrzyma]o się

-              18 glosów

0 glosów
0 glosów

Rada Mieiska w Jedrzeiowie iednoglośnie przviela Doizadek obrad wraz
z wt)rowadzonvmi zinianami LXxvl sesii. uwag nie wnoszac.

Ad.4
Pizyjęcie protokołu z LXXIV sesji Rady Miejskiej w Jędrzęjowie z dnia 30 listopada 2023 roku
oraz z LXXV nadzwyczajnęj sesji Rady Mięjskiej w Jędrzejowie z dnia 28 grudria 2023r.

W glosowaiiiu  nad  przyjęciem  protokolu z LXXIV sesji Rady Miejskiej w Jędrzejowie
z dnia 30 listopada 2023 roku, wzięlo udzial 18 radnych.

Za                                    -             18 g[osów

##+st.s*   :    :#
Rrida Miejska jednogłośnie przyjęła protokół  z LXXIV sesji  Rady  Miejskięj  w Jędrzęjowie
z dnia 30 listopada 2023 roku, uwaf! nie wnoszac.

W glosowaniu  nad  przyjęciem  protokolu  z  LXXV nadzwyczajnej  sesji Rady Miejskiej
w Jędrzejowie z dnia 28 grudnia 2023 roku, wzięlo udzial 18 radnych.

Za
Przeciw
Wstrzymalo się

-             18 glosów

0 glosów
0 g]osów



Rada Miej ska jednogłośnie przyjęła protokół z LXXV nadzwyczajnęj sesji Rady Mięjskięj
w Jędrzejowie z dnia 28 grudnia 2023 roku, uwag nie wnoszac.

Ad.5
RRada Mięjska w Jędrzęjowie przyjęła sprawozdanie z działalności Burmistrza między sesjami,
uwag nie wnoszac.

Ad.6
Rada Miejska w Jędrzęjowie przyjęła informaęję o realizacji uchwał podjętych na sesjach Rady
Miejskiej  w Jędrzejowie  w  dniach  30  1istopada  2023  roku oraz 28  grudnia 2023r.  uwag nie
wnoszac.

Ad.7
Uchwała w sprawie uchwalenia budżetu miasta i gminy na 2024 rok.

Pizewodniczący R. Kmk poprosił sekretarza obrad Ł. Stanka o odczytanie projektu uchwały,
który został radzie przedstawiony.
Sekretarz obrad Ł. Stanek odczytał projekt uchwały.
Przewodniczący R. Knik poprosił Przewodniczącego KomiSi Budżetu i Mienia Komunalnego
T.  Kota  o  przedstawienie  wniosków  budżetowych  zgłoszonych  przez  komisje  stałe  rady
mięjskięj oraz o ewentualne odczytanie opinii o tych wnioskach.
Pizewodniczący  T.  Kot  poinfomował  zebranych,  że  komisja  budżetu  po  zapoznanie  się
z prQjektem budżetu na 2024 rok, pozytywnie opiniuje projekt budżetu. Przewodniczący dodał,
zi w trakcie pracy nad projektem budżetu komisje stałe rady mięjskiej nie złozyły wniosków
do przedstawionego projektu budżetu.

Następnie  Burmistrz  Pan  M.  Piszczek  odczytał  opinię  Regionalnej   lżby  Obrachunkowej
w  Kielcach  o  projekcie  budżetu  Gminy  Jędrzęjów  na  2024  roku,  oraz  uchwałę  w  sprawie
możliwości  sfinansowania  deficytu  budżetu planowanego  w projekcie  uchwały  budżetowęj
Miasta i Gminy na rok 2024.

Burmistrz  Pan.  M.  Piszczek poinfomował  zebranych,  że  należy  wprowadzić  autopoprawki
do projektu uchwały w zwiążku z dokonanymi zmianami, które nastąpiły od czasu   złożenia

prQjektu budżetu a mające wpływ na dochody i wydatki.

Dokonuie sie zmian dochodv :
DDział756rozdz.75615§0310-100.000

Dział 756 rozdz.75616  §  0310 -200.000

DDział853rozdz.85395§2180-20.400

Dział 855 rozdz.85516  § 2700 -290.000

Dział 855 rozdz.85516  §  6257 -1.641.960,00

Dżiał855rozdz.85516§6259-387.080,08

Dżiał921rozdz.92120§6090-700.000

Dokonuie sie zmian w wvdatkach:
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Dział 853 rozdz.85395 -20.400 na wydatki bieżące,
Dział 855 rozdz.85516 -290.000 na wydatki bieżące żłobka,
Dział 921rozdz.92109 -300.000 na budowę świetlicy w Wilanowie,

Dział 855 rozdz.85516 -2.029.040,48 rożbudowa żłobka w Piaskach,
Dział 600 rozdz.60016 -520.000 modemizaęja dróg,
Dział 600 rozdz.60016 -350.000 rozwój turystki -budowa ścieżki rowerowej,
Dział 900 rozdz.90095 -1.000.000 budowa sieci wodociągowej ,
Dział 900 rozdz.92605 - 50.000 budowa boiska treningowego do piłki nożnej w m. Piaski,
Dział 926 rozdz.92695 -rozbudowa bazy sportowęj -rekreacyjnęj -2.000.000,
Dział  926  rozdz.92695  -  rożbudowa  bazy  sportowęj   -  budynków  OSP  na  terenie  gminy
Jędrzejów - 440.000
Dział 921  rozdz.92120 -700.000 na zabytki.

Z\riększa sie  Drzvchody w wvsokości   4.392.389.75

z   tytułu   niewykorzystanych   środków   pieniężnych   na   rachunku    budżetu,    wynikające
z rozliczeń dochodów i wydatków nimi finansowanych związanych ze szczególnymi zasadami
wykonywania budżetu określonymi w odrębnych ustawach.

Przeniesieria
Zmnięjsza się   :
rozdz.90095  § 4360 -kwota 198.000

rozdz.90095  § 6050 - kwota   50.000
rozdz.70095  §  6210 -kwota 216.137

rozdz.90015  § 4260 -kwota 200.000

rozdz.92695  §  6050 -kwota  196.863

Zwieksza sie
rozdz.90095 § 4570 - kwota 4.000

mzdz.60004 § 4300 -  kwota 241.000
mzdz.60016 § 4300 -kwota 200.000
rozdz.92120 § 6050 -kwota 50.000

mzdz.70095  § 2650 -kwota  216.000
rozdz.85516 § 6050 -kwota  150.000

Głos zabrał radny G. Kuśmierz pytąjąc Pana Burmistrza o remont pływalni miejskiej oraz dwie
sale sportowe. Rady zapytał o te sale. Pan Burmistrz wyjaśnił, że chodzi o sale w Podchojnach,
Skroniów i Jasiorma. Głos zabrał Przewodniczący R. Kmk pytąjąc o ulice miejskie a dokładnie,
które będą remontowane. Pan Burmistrz wyjaśnił, że gmina ma do dyspozyqji 9 mln zł na dwa
lata. Dodając, że jednym przetargiem będą ogłoszone wszystkie ulice. Ponadto w zeszłym roku
błła  realizowana  duża  inwestyęja  tj.  remont  starodroża  K-78  przez  miejscowości  Sudół,
Piząsław. W dalszęj części Pan Burmistrz omówił inwestycje realizowane.

Brak uwag.

W glosowaniu wzięlo udział ls radnych.



Rada  Miejska w  Jędrzejowie  powzię]a  uchwalę  w  sprawie  uchwa]enia  budżetu  miasta
i gminy na 2024 rok, następującą i]ością g]osów:

Za                                     -             18 glosów
Przeciw                                           O glosów
Wstrzymalo się           -               O glosów

Powzięta Uchwala Nr LXXVI/618/24 w załączeniu do protokolu.

Pan  Bumistrz  podziękował  radnym  za uchwalenie  szósty  raz  z rzędu  budżet jednogłośnie.
Dziękując za współpracę dotychczasową.

Ad.8
Uchwała w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Jędrzejów na lata 2024-
2035.

Sekretarza obrad Ł. Stanek odczytał projekt uchwały.
Głos  zabrał  Bumistrz  Pan  M.   Piszczek  omawiając  autopoprawki.   Następnie  Bumistrz
odczytał uchwałę Regionalnej  lzby Obrachunkowej w Kielcach w sprawie opinii o projekcie
uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Jędrzejów na lata 2024
-2035.

Brak uwag.

W glosowaniu wzięlo udzial 18 radnych.
Rada   Miejska   w   Jędrzejowie   powzięla   uchwa]ę   w   sprawie   Wieloletniej   Prognozy
Fimnsowej Miasta i Gminy Jędrzejów na lata 2024-2035, następującą ilością glosów:

Za                                     -             18 g]osów
Przeciw                                          O glosów
Wstrzymalo się          -              O glosów

Powzięta Uchwa[a Nr LXXVI/619/24 w za]ączeniu do protokolu.

Ad.9
Uchwała w sprawie zmiany uchwały dotyczącej zarządzenia poboru podatków w drodze inkasa,
określenia inkasentów oraz wysokości wynagrodzenia za inkaso.

Brak uwag.

W g]osowaniu wzięlo udzial 18 radnych.
Rada  Miejska w Jędmejowie  powzięla  uchwalę  w  sprawie zmiany  uchwabr  dotyczącej
zarządzenia  poboru  podatków w  drodze inkasa, oki.eś]enia  inkasentów  oraz wysokości
wynagrodzenia za inkaso, następującą i]ością g]osów:

Za                                    -             18 g]osów
Przeciw                                          O glosów
Wstrzymalo się           -              O glosów

Powzięta Uchwala Nr LXXVI/620/24 w zalączeniu do protokolu.
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Ad. 10
Uchwała w sprawie zmiany uchwabJ dotyczącej poboru w drodze inkasa, określenia inkasentów
i wysokości wynagrodzenia za inkaso opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi.

Brak uwag.

W g]osowaniu wzięlo udzial ls radnych.
Rada  Miejska w Jędrzejowie  powzięla  uchwalę w  sprawie zmiany  uchwabr  dotyczącej

poboru  w  drodze  inkasa,  określenia  inkasentów  i  wysokości  wynagrodzenia  za  inkaso
op]a® za gospodarowanie odpadami komunalnymi, następującą ilością glosów:

Za                                     -             18 g[osów
Przeciw                                         O glosów
Wstizymalo się          -              O glosów

Powzięta Uchwa[a Nr LXXVI/621/24 w zalączeniu do protokolu.

Ad. 11
Uchwała   w   sprawie:   uchwalenia   Gminnego   Programu   Profilaktyki   i   Rozwiązywania
Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2024.

Brak uwag.

W glosowaniu wzięlo udzial 18 radnych.
Rada  Miejska  w  Jędrzejowie  powzięla  w  sprawie:  uchwalenia  Gminnego  Programu
Profi]aktyki    i    Rozwiązywania    Prob]emów    Alkoholowych    oraz    Przeciwdzialania
Narkomanii na rok 2024, następującą ilością glosów:

Za                                     -             18 glosów
Przeciw                                           O glosów
Wstrzyma]o się           -               O glosów

Powzięta Uchwala Nr LXXVI/622/24 w zalączeniu do protokolu.

Ad. 12
Uchwała w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej podjęcia uchwały krajobrazowej .

Brak uwag.

W g[osowaniu wzię]o udzial 18 radnych.

Rada Miejska w Jędizejowie powzię[a uchwa[ę w sprawie rozpatmenia petycji dotyczącej
podjęcia uchwab7 krajobrazowej, następującą i]ością g[osów:

Za
Przeciw
Wstrzymalo się

-             17 glosów

1 g[Osów
0 glosów



Powzięta Uchwala Nr LXXVI/623/24 w zalączeniu do protokolu.

Ad. 13
Uchwała   w   sprawie:   określenia   programu   opieki   nad   zwierzętami   bezdomnymi   oraz
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie miasta i gminy Jędrzejów w 2024 roku.

Brak uwag.

W glosowaniu wzię[o udzia[ 18 radnych.
Rada Miejska w Jędrzejowie  powzię]a  uchwalę w  sprawie  oki.eślenia  programu  opieki
nad zwieizętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie miasta
i gminy Jędizejów w 2024 roku, następującą ilością glosów:

Za                                     -             18 g[osów
Przeciw                                         O g[osów
Wstrzymalo się          -              O glosów

Powzięta Uchwala Nr LXXVI/624/24 w zalączeniu do protokolu.

Ad. 14
Uchwała   w   sprawie   uchwaleria   Statutu   Ośrodka   Pomocy   Społecznej   Miasta   i   Gminy
w Jędrzejowie.

Brak uwag.

W glosowaniu wzię]o udzial 18 radnych.
Rada Miejska w Jędrzejowie powzię]a uchwalę w sprawie uchwalenia   Statutu Ośrodka
Pomocy Spo]ecznej Miasta i Gminy w Jędrzejowie, następującą i]ością glosów:

Za                                     -             18 g]osów
Przeciw                                          O g]osów
Wstrzymalo się           -               O g]osów

Powzięła Uchwala Nr LXXVI/62S/24 w zalączeniu do protokolu.

Ad. 15
Uchwała   w   sprawie   przystąpienia   Gminy   Jędrzejów   do   realizacji   Programu   „Opieka
wytchnieniowa" dla Jednostek Sainorządu Terytorialnego ~ edycja 2024.

Głos zabrała Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej  w Jędrzejowie Pani Jolanta Pazera, która
omówiła  przedmiotowe   uchwały.   Dodając,   że   są  one   bardzo   wazne   dla   mieszkańców.
Wprowadzając asystenta rodziny i program wytchnieniowy są programami dla osób najbardziej
potrzebujących  starsze  i  osoby  nie  samodzielnie,  niepełnosprawne.  Pani  Dyrektor  dodała,
że według danych statystycznych takich właśnie osób jest coraz więcej  a rolą samorządu jest
wspieranie tych osób aby podnieść  ich jakość życia.  Programy te realizowane  są od kilku lat
a OPS  aplikuje  o dofinansowarie  do tych programów z rządowych  środków.  Pani  Dyrektor
w  dalszej  części  omówiła  inne  programy,  które  są  realizowane  przez  OPS  oraz  omówiła
szczegóły uchwalenia statutu o środka.

Brak uwag.
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W glosowaniu wzięlo udzial ls radnych.
Rada   Miejska   w   Jędrzejowie   powzię]a   uchwalę   w   sprawie   przystąpienia   Gminy
Jędrzejów do  realizacji Programu  „Opieka wytchnieniowa"  d]a Jednostek Samorządu
Terytorialnego -edycja 2024, następującą ilością glosów:

Za                                    -             18 glosów
Przeciw                                         O glosów
Wstizyma]o się           -               O glosów

Powzięta Uchwala Nr LXXVI/626/24 w zalączeniu do prołokolu.

Przewodniczący R. Kruk zarządził 30 minutową przerwę w obradach.

Przewodniczący R.  Kruk poprosił o potwierdzenie quorum.

Ad. 16
Uchwała w sprawie przystąpienia Gminy Jędrzejów do realizacji Programu ,Asystent osobisty
osoby z niepełnosprawnością" dla Jednostek Samorządu Terytorialnego -edycja 2024.

Brak uwag.

W g]osowaniu wzięlo udzial 17 radnych.
Rada   Miejska   w   Jędizejowie   powzięla   uchwalę   w   sprawie   przystąpienia   Gminy
Jędrzejów  do  rea]izacji  Programu  „Asystent  osobisty  osoby  z  niepelnosprawnością"
d]a Jednostek Samorządu Terytorialnego - edycja 2024, następującą i]ością g[osów:

Za                                    -            17 glosów
Przeciw                                         O glosów
Wstrzymalo się          -              O glosów

Powzięta Uchwala Nr LXXVI/627/24 w zalączeniu do protoko]u.

Ad. 17
Uchwała w sprawie przyjęcia „Programu działań na rzecz seniorów w gminie Jędrzejów na lata
2024 - 2027".

Brak uwag.

W g]osowaniu wzięlo udzial 17 radnych.
Rada Miejska w Jędrzejowie powzięla uchwalę w sprawie przyjęcia „Programu dzialań
na rzecz seniorów w gminie Jędizejów na ]ata 2024 -2027", następującą ilością g]osów:

Za                                   -            17 glosów
Przeciw                                         O glosów
Wstrzymalo się          -              O glosów

Powzięta Uchwala LXXVI/628/24 w zalączeniu do protokolu.



Ad. 18
Uchwała   w   sprawie   ustalenia   szczegółowych   zasad   ponoszenia   odpłatności   za   pobyt
w mieszkaniach treningowych lub wspomaganych.

Brak uwag.

W glosowaniu wzięlo udzial 17 radnych.
Rada Miejska w Jędrzejowie powzięla uchwa]ę w sprawie usta[enia szczegó]owych zasad
ponoszenia  odplatności  za  pobyt  w  mieszkaniach  treningowych  lub  wspomaganych,
następującą ilością glosów:

Za                                     -            17 glosów
Przeciw                                          O glosów
Wstrzymalo się           -               O glosów

Powzięta Uchwala Nr LXXVI/629/24 w zalączeniu do protokolu.

Ad. 19
Uchwała  w   sprawie   zmiany   uchwały   dotyczącej   powierzenia  spółce   SIM   SMS   spółka
z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Jędrzejowie obowiązkowych zadań własnych
Gminy  w  realizacji  świadczenia  usługi  w  ogólnym  interesie  gospodarczym,  celem  budowy
mieszkań w ramach sektora budownictwa społecznego i ich późniejszego wynajmu.

Brak uwag.

W glosowaniu wzięło udzial 17 radnych.
Rada Miejska w Jędrzejowie  powzięla uchwałę w sprawie zmiany uchwab dotyczącej
powierzenia   si)Ólce   SIM   SMS   spólka   z   ograniczoną   odpowiedzialnością   z   siedzibą
w Jędrzejowie  obowiązkowych zadań  w]asnych  Gminy w  rea]izacji świadczenia  us]ugi
w   ogó[nym   interesie   gospodarczym,   ce[em   budowy   mieszkań   w   ramach   sektora
budownictwa spolecznego i ich późniejszego wymjmu, następującą ilością głosów:

Za                                    -             17 głosów
Przeciw                                         O glosów
Wstizymalo się           ~               O glosów

Powzięta Uchwala Nr LXXVI/630/24 w zalączeniu do protokolu.

Ad. 20
Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów najmu.

Brak uwag.

W glosowaniu wzięlo udzia] 17 radnych.
Rada Miejska w Jędrzejowie powzięla uchwalę w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie
kolejnych umów najmu, następującą i]ością glosów:

Za                                    -             17 glosów
Przeciw                                          O glosów
Wstrzymalo się          -              O glosów
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Powzięta U€hwala LXXVI/631/24 w za]ączeniu do protokolu.

Ad. 21
Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości komunalnej ograniczonym
prawem rzeczowym.

Brak uwag.

W g]osowaniu wzięlo udzial 17 radnych.
Rada Miejska w Jędrzejowie powzię]a uchwalę w sprawie wyrażenia zgody na obciąźenie
nieruchomości   komum]nej   ograniczonym   prawem   rzeczowym,   następującą   i]ością
glosów:

Za                                     -             17 glosów
Przeciw                                           O g]osów
Wstrzymalo się           -              O glosów

Powzięta Uchwa]a LXXVI/632/23 w za]ączeniu do protokolu.

Ad. 22
Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości komunalnej .

Brak uwag.

W glosowaniu wzięlo udzial 17 radnych.
Rada  Miejska  w  Jędrzejowie  powzięla  uchwalę  w  sprawie wyraźenia  zgody  na  zbycie
nieruchomości komunalnej, następującą i]ością glosów:

Za                                     -             17 glosów
Przeciw                                          O glosów
Wstrzyma]o się           -               O g]osów

Powzięta Uchwala LXXVI/633/24 w zalączeniu do protokolu.

Ad. 23
Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Województwa Świętokrzyskiego.

Brak uwag.

W g]osowaniu wzięlo udzial 17 radnych.

:]:d#:#:#ŚdwTęet,:ożF#:]:a:::pwu:]ąęc;ź;:śrcałTżge]ousę:;:]enfapomocyfmansowti

Za                                    -             17 glosów
Przeciw                                         O glosów
Wstrzymalo się          -              O głosów

Powzięta Uchwala LXXVI/634/24 w zalączeniu do protokolu.
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Ad. 23
Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Jędrzejowskiego.

Brak uwag.

W glosowaniu wzię[o udzia] 17 radnych.
Rada Miejska w Jędrzejowie powzięła uchwalę w sprawie udzielenia pomocy finansowej
d]a Powiatu Jędrzejowskiego, następującą i]ością glosów:

Za                                    -            17 g]osów
Przeciw                                          O glosów
Wstrzymalo się           -              O glosów

Powzięta Uchwala LXXVI/635/24 w zalączeniu do prołokolu.

Ad. 24
Infomacja  z  realizacji  „Programu  usuwania  wyrobów  zawierających  azbest  dla  Gminy
Jędrzejów na lata 2014-2032" za 2023 r.

Radny  G.  Kuśmierz  zapytał  czy  mieszkańcy  naszej   gminy  mogą  już  składając  wnioski
na usuniecie azbesty na bieżący rok. Głos zabrał Naczelnik Wydziału Rolnictwa i Gospodarki
Gruntami   Pan  Wojciech  Abramowicz,   który  poinfomował,   że  zakończony   został  nabór
wniosków.   Jednocześnie   dodając,   że   infomacja   o   składaniu   wniosków  została  podana
w sposób jasny i czytelny do publicznej  infomacji. Pan Naczelnik dodał, że w tym roku jest
zdecydowanie więcej chętnych niż w ubiegłym. Głos zabrał radny A. Bielecki kierując pytanie
do  Pana Naczelnika W. Abramowicza czy foma obioru azbestu będzie jak dotychczas.  Pan
Naczelnik wyjaśnił, że tym razem jest utylizacja i transport. W tym roku nie ma demontażu.

Infoi.macja zostala pizyjęta - brak uwag.

Ad. 25
Infomacja o  zawarciu umowy najmu  na podstawie  §28  Uchwały  Nr XXXIV/300/21  Rady
Miejskiej  w  Jędrzejowie  z  dnia   18  marca  2021r.  w  sprawie  zasad  wynajmowania  lokali
wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Jędrzejów w roku 2023.

Infomacja zostala przyjęta - brak uwag.

Ad. 26
Spravv różne.
Głos  zabrał  radny  G.  Kuśmierz  kierując  pytanie  do  Pana  Bumistrz  czy  są jakieś  działania
w   kierunku   budowy   elektrowni   wiatrowych   na   terenie   naszej   gminy.   Pan   Bumistrz
odpowiedział,  że było  zainteresowanie  ze  strony jednaj  fimy ale  nie ma dalszych rozmów.
Pan radny G. Kuśmierz zapytał w imieniu mieszkańców miejscowości Przysów, Ciemo, Sudół
czy jest szansa na budowę sieci intemetowej . Pan Bumistrz wyjaśnił, że fima „NEXERA" nie
wystąpiła w naborze do KPO. Dodając, że nie widomo jak będzie w regionalnych programach
operacyjnych.   Pan  Bumistrz  wyjaśnił,  że  jest  to  prywatna  fima  i  jako  gmina  nie  ma
możliwości w jakimkolwiek sposób zachęcać przedmiotową firmę. W dalszej części radny G.
Kuśmierz  zapytał  Pana  Burmistrza  czy  są  podejmowane jakieś  działania  odnośnie  spalami
na  ul.  Głowackiego  w  Jędrzejowie.  Pan  Burmistrz  wyjaśnił,  że  wpływały  wnioski  ale  nie
w trybie takim jak w latach ubiegłych. Jednocześnie dodał, że dochodzą głosy, żejakieś wnioski
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zostały złożone do Starostwa. Głos zabrał radny W. Król który poinfomował, że został złożony
wniosek  dotyczący  zakładu  przetwarząjącego   odpady  i   sprawa  rozpatrywana  jest  przez
Marszałka.  Pan  Bumistrz  zapytał  czy  są jakieś  strony  postępowania.  Pan  radny  wyjaśnił,
że  nąjprawdopodobniej  jest  wszczęte  postepowanie  ze  względu  na  duży  okres jakie  minął
od czasu przekazania. Głos zabrała radna Pani K. Jarosz. która skierowała wniosek o oowołaannie
Ccentnmi Usług SDołecznvch na bazie OPS ze wzeledu na wielość Droffamów orowadzacvch
Drzez OPS. Jednocześnie dodała` że sa środki w Urzedzie Marszałkowskim do Dozvskania. Pan
Burmistrz  wviaśnił.  że  Dare  lat  wcześniei  bvłv  iuż  Drowadzone  rozmowv  w  tei  kwestii.
Jednocześnie  dodał  abv  Drzekazać  to  iako  wniosek  do  OPS  celem  realizow+ania  si)otkań
z Drzedstawicielami radv i urzedu mieiskiego celem DrzeDrowadzenia dvskusii w tei  kwestii.
Głos   zabrał   radny   W.   Król,   który   poruszył   temat   odnośnie   planu   zagospodarowania
przestrzennego ulicy Jasionka aby pcj awiła się uchwałodawcza inięjatywa. Przewodniczący R.
Kmk poinformował, że na komisjach były prowadzone rozmowy i to co było ustalone będzie
rcalizowane.

Ad. 27
Z±ęcieobrad.

Przewodniczący R. Knik zamknął LXxvl seąję Rady Mięjskięj w Jędrzęjowie o godz.12.20.

Protokołowała

•......,i,i...t._

Bowbura Gola

Załaczniki..
1 .  Lista obecności.
2. Podtięte uchwały.
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